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2018Z09517 

Vragen van het lid Moorlag (PvdA) aan de Staatssecretaris van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport en de Minister van Landbouw, Natuur en 
Voedselkwaliteit over ongezonde voedingsproducten (ingezonden 24 mei 
2018). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het artikel «Producten van Unilever minder 
gezond dan bedrijf zelf zegt»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het schadelijk is voor de samenleving, en in het 
bijzonder voor de volksgezondheid, dat naar de maatstaven van de Access to 
Nutrition Index (ATNI) minder dan een derde van alle producten van grote 
voedingsmiddelenbedrijven gezond te noemen is? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Deelt u de constatering van de ATNI dat de meeste bedrijven, ondanks enige 
verbeteringen, nog veel te weinig doen om het voedingsaanbod gezonder te 
maken? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Bent u van mening dat op de voedingsmiddelenbedrijven een grote 
maatschappelijke verantwoordelijkheid rust om het voedingsaanbod minder 
ongezond te maken? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Bent u bereid voedingsmiddelenbedrijven te prikkelen om meer vaart te 
maken in het gezonder maken van het voedingsaanbod? Zo nee waarom 
niet? Zo ja, welke (aanvullende) instrumenten gaat u hiervoor inzetten en 
welke maatregelen gaat u treffen? 

Vraag 6
Bent u bereid bovenstaande vragen te beantwoorden voor de tweede termijn 
van het algemeen overleg Voedsel?
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